
  

 

 

Aan: Burgemeester & Wethouders van 

         De Gemeente Krimpen a.d. IJssel, 

         Raadhuis, 

         Krimpen a.d. IJssel. 

 

                                                                                                                 Krimpen a.d. IJssel, 25 april 2015. 

Onderwerp: advisering op de sportagenda 2015-2019. 

Geacht College, 

 

De bovengenoemde sportagenda heeft het Seniorenplatform met genoegen gelezen. 

Met name de praktische opzet van het geheel sprak het platform zeer aan! 

Advisering: 

1. Bij deze “nota” adviseert het seniorenplatform om de samenwerking tussen de Sportraad en 
Synerkri zoals ook aangegeven in hoofdstuk 7 en 9 met kracht door te zetten. Scherpe 
bepaling van de taken en de grenzen zal hier de noodzakelijke samenwerking en dus het 
voordeel van “bewegend” Krimpen zeker positief beïnvloeden. 

2. De al lange tijd lopende gesprekken, onderzoeken etc. naar de kostprijs van sport 
accommodaties zal moeten worden afgerond of beëindigd. Het verstoord teveel acties 
gericht op de toekomst. Uiteraard heeft afronding onze voorkeur.  

3. Een aantal meer tekstuele zaken hebben wij  in goed overleg met de ambtelijke organisatie 
geregeld. 

4. Een belemmering voor ouderen om te bewegen is vaak de angst om te vallen. Val-preventie 
past dus in deze agenda en zien dit graag opgenomen. 

Het seniorenplatform wenst het college veel actie en succes toe bij het vervolmaken van deze sport 
agenda. 

Namens het Seniorenplatform 

Thom.S.Bakker,secretaris. 

 

 

P.S: gemakshalve hebben wij een actuele lijst van de leden van het seniorenplatform bijgevoegd. 

 


